
 
Schriftelijke vragen Ruimte voor De 
Pionier? 
10 april 2025 

Vragen: 
Utrecht staat vol prachtige gebouwen die vaak ook nog eens een belangrijke maatschappelijke 
functie hebben.  

De Pionier is de voormalige Nijverheidsschool die in de jaren ’60 is gebouwd door de architect 
Dingemans. Het is één van de weinige overgebleven gebouwen van deze stijl en draagt 
bovendien een mooi glaskunstwerk van kunstenares Marte Röling. 

 
Utrecht groeit en Utrechters hebben ruimte nodig, ook om te sporten. Daarom is het goed dat het 
college plannen uitwerkt om nieuwe sportvelden aan Sportpark Nieuw Welgelegen toe te voegen, 
vlakbij de Pionier. De fractie van de Partij van de Arbeid is benieuwd welke functie De Pionier in 
deze nieuwe plannen krijgt, en of de vele kleine bedrijven die gebruik maken van dit pand dit 
kunnen blijven doen. 

Het college werkt op dit moment scenario’s uit voor de nieuwe velden bij Sportpark Nieuw 
Welgelegen.1 

1. In hoeverre is het college het met de vraagstellers eens dat De Pionier een bijzondere 
cultuur- en architectuurhistorische waarde heeft?  

2. Heeft het college een erfgoed status/monumentale status overwogen bij De Pionier? 
Waarom is hier wel/of niet voor gekozen? 

3. Wordt er een scenario uitgewerkt waarbij het huidige gebouw De Pionier blijft staan? Gaat 
het hier om het hoofdgebouw of ook de omliggende gebouwen? 

4. Wordt er in dit scenario gekeken naar het behoud van de huidige functie van het gebouw? 
Waarom wel of niet? Zo nee, wordt er een scenario uitgewerkt met een andere functie van 
De Pionier? 

5. Kan het college aangeven waarom het wel of niet voornemens is de Pionier als gebouw te 
behouden? 

 
1 Raadsbrief Stand van Zaken Nieuw Welgelgen, Document Utrecht - Raadsbrief Stand van zaken Sportpark Nieuw 
Welgelegen - iBabs Publieksportaal  

https://utrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/24157175-ba28-48f9-9f24-529a60440233?documentId=62a92f0a-c48e-4e3d-97a2-bc02cc420c16
https://utrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/24157175-ba28-48f9-9f24-529a60440233?documentId=62a92f0a-c48e-4e3d-97a2-bc02cc420c16


6. Deelt het college dat het wenselijk is om in ieder geval een scenario waar De Pionier 
behouden blijft uit te werken om te kijken onder welke voorwaarden dat mogelijk zou zijn? 

7. Naast De Pionier staat het Buurthuis De Paraplu. Valt dit buurthuis ook onder de nieuwe 
plannen van het college? 

8. Wanneer kan de raad een uitwerking van de scenario’s verwachten? 

De vragenstellers krijgen signalen binnen dat deze plannen al binnen een paar weken richting het 
college gaan. Ze willen het college verzoeken om deze vragen voor de behandeling in het college 
te beantwoorden. 
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